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	På Europaudvalgets og Miljøudvalgets fællesmøde den 4. juni blev der rejst en række spørgsmål om reduktionsforpligtelser i forslaget til NEC direktiv og i Gøteborgprotokollen som en del af udvalgenes drøftelse af Kommissions luftpakke forud for Rådsmø...
	Som allerede fremført er vi i Landbrug & Fødevarer meget bekymrede over den danske indmelding til Gøteborg-protokollen om et reduktionskrav på 24 %, som vi anser for meget kritisk for det danske fødevareerhverv. Vi er dybt forundrede over, at du på ud...
	Vi har efter dit svar nr. 117 m.fl. til folketinget søgt om aktindsigt vedrørende fremskrivningerne af den danske ammoniakemission i Miljøministeriets departement, Aarhus Universitet/DCE og Miljøstyrelsen. Det fremgår klart af akterne, at der ingen ko...
	I forhold til DCE fremgår det af et følgebrev til Landbrug & Fødevarers aktindsigt, at der har været sporadisk og udokumenterede telefonsamtaler samt en enkelt mailkorrespondance, der beskriver forventningerne til stigning i mælkeydelse fra kvæg. Af f...
	Ligesom Landbrug & Fødevarer ikke har været hørt i forbindelse med den pågældende fremskrivningsrapport fra DCE, har vi heller ikke været hørt om det danske forhandlingsoplæg til Gøteborgprotokollen.
	fremskrivninger af ammoniakemissionen, som førte til den danske reduktionsmål på 24 % i 2020, er siden blevet revideret. DCE anslår nu reduktionspotentialet i 2020 til 15 %. Når du i dit svar på mødet den 4. juni fremfører, at ”selvsamme er kommet fre...

